
 
Referat fra 
skolebestyrelsesmøde 
på Skjoldhøjskolen 
Den 14. maj 2024 
Kl. 17.00 – 20.00 
 
Særligt indbudte 
deltagere: 
 
Afbud: 
Fraværende:  
Anne Mette 
 
Mødeleder: Mikkel  
Sekretær: Astrid 

 
 
 
 
Der vil være mad til mødet 

   

Punkter Indhold Ansvarlig
/tid 

Status 
for 
punkt 

Referat 

1.  Godkendelse af 
referat 

  5 O Godkendt 

2. Godkendelse af 
dagsorden 

  5 O  

3. Høringssvar Fælles drøftelse samt nedsættelse af udvalg, der 
skriver høringssvar  

30  D Der er opsat fem kriterier, som der kan skrues på.  

 



 
Der er et ønske om at vi modtager elever så 
tidligt som muligt, så vi kan forme dem. 
Derudover skal vi kunne holde på vores børn.  
 
Punkt 5 bør revurderes.  
 
Udvalget vil kigge på punkterne til høringssvaret. 
Udvalg: Susanne og Mikkel 

4. Princip for 
skolehjemsamarbejdet  

Udkast til princip er vedhæftet 20 D Skolebestyrelsen har ingen indsigelser i udkastet.  
 
Ordlyden i velkomstfolderen skal hænge samme 
princippet.  
 
Der skal udformes retningslinjer for skole-
hjemsamarbejdet på skoleniveau.  

5. Kommunikation  
 

45 D Forældrene giver udtryk for, at der er forskel på 
informationsniveauet på de forskellige klassetrin.  
 
Forældrene giver udtryk for at den visuelle tavle 
er et godt tiltag, men det er lige så vigtigt, at 
vores børn er orienteret omkring fravær ved 
kendte voksne. 
 
Huskelisten på Aula forsvinder til sommer.  
 
Ensartethed ønskes.  

6. Årshjul/evaluering  10 O Elevinddragelse – deltagelse af elevrådet til 
mødet. 
Oplæg af vejlederne om skolens arbejde.  



 
7. Valg til 
skolebestyrelse 

Status på valg 10 O  

8. Evt. Nyt fra ledelse 10  Astrid orienterede kort om status på fagfordeling 
og ledige stillinger. 
Indsatser til kommende skoleår blev præsenteret. 
 

Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 

 

 


